

- Complimentary the first month of Virtual Office Plan in Central or Admiralty (original price HK\$350-HK\$1,400 per month), services include:
 - Prestigious correspondence and registered address
 - Personalized call answering and real time forwarding
 - Usage of premier meeting room
- **HK\$500 savings** on Hong Kong / Offshore Company Formation Package (original price HK\$9,900 and HK\$8,900), inclusive of all Government fees
- 惠顧中環或金鐘虛擬辦公室服務,可享**首月免費優惠** (原價每月HK\$350至HK\$1,400),服務包括:
 - 甲級通訊及註冊地址
 - 專人接聽來電及即時轉駁
 - 使用舒適會議室
- 惠顧成立香港或離岸公司服務,可享**HK\$500折扣優惠** (原價HK\$9,900及HK\$8,900),已包括所有政府費用

with all American Express® Cards 美國運通卡會員專享

Terms & Conditions: • Offers are valid from July 1 to December 31, 2016, unless otherwise stated. • Payment must be made with any American Express Cards to enjoy the offers. • Advance booking is required and subject to availability. Cardmembers must express the use of offer at the time of making a reservation. • The Virtual Office offer is applicable to 1-year contract and new clients only. • The Offshore Company Formation Package offer is applicable to Seychelles, BVI and Marshall Islands companies. • Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers or discounts and cannot be exchanged for cash or other products. • Participating merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfillment of the offers in accordance with these Terms and Conditions. American Express International, Inc. ("American Express") is not the provider of any of these products and/or services that are made available pursuant to the offers and makes no representation or warranty in relation to such products and/or services. • American Express and the participating merchant reserve the right to change the terms and conditions at any time without prior notice. • In the event of any dispute arising from this promotion, the decision of American Express and the participating merchants shall be final. • If the English version of these terms and conditions does not conform to the Chinese version, the English version shall prevail.

條款及細則: ● 除特別註明外,優惠有效期由2016年7月1日至12月31日止。 ● 必須以任何一張美國運通卡簽賬,方可享有此優惠。 ● 必須預約及視乎供應情況而定。會員須於預約時說明享用有關優惠。 ● 虛擬辦公室服務優惠只適用於一年期合約及新客戶。 ● 成立離岸公司優惠適用於塞舌爾、英屬處女島及馬紹爾群島公司。 ● 優惠不可與其他推廣優惠或折扣一併使用,及不可兑換現金或其他產品。 ● 所有產品、服務、諮詢、建議及優惠均由參與商戶根據此條款及細則負責提供予會員。美國運通國際股份有限公司(「美國運通」)並非此優惠所提供的該等產品及/或服務之供應者,亦不對其作出任何表述或保證。 ● 美國運通及參與商戶保留於任何時候更改條款及細則之權利,而不會作任何事先通知。 ● 如有任何爭議,美國運通及參與商戶保留最終決定權。 ● 條款及細則的中英文版如有任何差異,一概以英文版本為準。

Bridges Executive Centre

